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BRP.0012.2.8.2024 

 

 

 

 

 

Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

 

Protokół 8/2024 

 

8 Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu w dniu 28 listopada 2024 

Miejsce posiedzenia: sala narad (pok. 207) Starostwa Powiatowego w Łukowie 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:16 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Longin Kajka 

2. Janusz Kozioł 

3. Tomasz Kruk 

4. Jacek Krzyszczak 

5. Sławomir Rzymowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (5) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski, 

Longin Kajka ( radny dołączył w trakcie posiedzenia) 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Zaproszeni goście: 

1. Skarbnik Powiatu – Monika Wodyk – Netczuk 

 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności  i przedstawienie porządku obrad. 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów i Mienia Powiatu Jacek Krzyszczak powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad, a konkretnie 

o uzupełnienie o następujący punkt: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Miasta Łuków w formie materiałów budowlanych z przeznaczeniem na 

utwardzenie działki". 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Chodzi o teren przy budynku na Czerwonego Krzyża. Budynek 

jest po zewnętrznym remoncie, będzie trochę w środku remontowany, no i taka uliczka jest 

z dziurami, to jest miejskie, Miasto chce ułożyć tam kostkę, a my udzielilibyśmy pomocy rzeczowej 

na materiały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Jacek Krzyszczak: Projekt 

uchwały został umieszczony w punkcie 10. Przegłosujemy tą zmianę porządku obrad. Kto 

z Państwa jest za umieszczeniem tego punktu w porządku obrad?  

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: "Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Miasta Łuków w formie materiałów budowlanych z przeznaczeniem na 

utwardzenie działki" 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

 

Porządek został uzupełniony o punkt: "Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Miasta Łuków w formie materiałów budowlanych z przeznaczeniem na 

utwardzenie działki".  
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia komisji w dniu 26 września 2024 r. protokołu 

Nr 6/2024 z posiedzenia w dniu 17 października 2024 r. oraz protokołu Nr 7/2024 z dnia 25 

października 2024 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia części zadania z zakresu administracji 

rządowej obejmujące poprawę BRD na drodze krajowej nr 76, poprzez budowę chodnika, ścieżki 

rowerowej oraz innych elementów infrastruktury drogowej. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lubartowskiemu. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stanin. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta Łuków w 

formie materiałów budowlanych z przeznaczeniem na utwardzenie działki. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Łukowskiego 

na 2025 r. 

12. Opracowanie i zatwierdzenie rocznego planu posiedzeń Komisji Budżetu, Finansów i Mienia 

Powiatu Rady Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia komisji w dniu 26 września 2024 r., protokołu Nr 

6/2024 z posiedzenia w dniu 17 października 2024 r. oraz protokołu Nr 7/2024 z dnia 25 

października 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Czy są uwagi do protokołu Nr 5/2024 z dnia 26 

września 2024 r. Jeżeli nie ma, to przechodzimy do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia komisji w dniu 26 września 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 
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NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

 

Protokół Nr 5/2024 został przyjęty.  

 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do głosowania protokołu Nr 

6/2024. 

 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia komisji w dniu 17 października 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) Longin Kajka 

 

Protokół Nr 6/2024 został przyjęty.  

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do głosowania protokołu Nr 

7/2024. 

  
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu  Nr 7/2024 z posiedzenia komisji w dniu 25 października 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

  

Protokół Nr 7/2024 został przyjęty.  

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do kolejnego punktu 3 - 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Powiatu Łukowskiego na rok 2025. Wszyscy z nas są już po komisjach, jeżeli będą pytania, uwagi 

co do projektu, jest z nami Pani Skarbnik i udzieli informacji. Czy takie pytania są? Nie słyszę. 

Dziękuję. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu łukowskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Łukowskiego na 

2025 rok. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do punktu czwartego- 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Łukowskiego na rok 

2025. Czy są pytania? 

 

Radny Tomasz Kruk: Ja mam tylko uwagę jedną, no nie wiem czy to jest na razie, czy ten 

budżet będzie uchwalany, natomiast tam się nie znalazła jedna pozycja jeżeli chodzi o podwyżki 

wynagrodzeń pracowników Starostwa. 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Nie ma takiej pozycji jak podwyżki wynagrodzeń, to jest 

wynagrodzenia, paragraf 401. Jeżeli będzie taka potrzeba to trzeba będzie zaplanować, bo jak 

najniższe wynagrodzenie wzrośnie o 360 zł. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Ale z tego co wiem to te środki są ujęte. 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Te które wynikają z przepisów jak 

najbardziej są ujęte. 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Na pewno jako zarząd powiatu na początku roku będziemy 

musieli stanowisko w tej sprawie zająć i to nie tylko dotyczące pracowników starostwa, ale 

wszystkich pracowników. Zobaczymy jak to będzie się tam kształtować, bo może znowu dojdzie do 

poważnego spłaszczenia. 
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Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Czy są jeszcze pytania?  Jeżeli nie ma to 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej 

uchwały? 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 

rok. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do kolejnego punktu - 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na rok 

2024.  Analogicznie jak w poprzednich punktach jeżeli są pytania, Pani Skarbnik, ewentualnie ktoś 

z Zarządu chętnie odpowie. 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: będzie errata do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

Członek Zarządu Sławomir Rzymowski: Będzie errata z uwagi na to, że Zarząd Dróg 

Powiatowych rozstrzygnął dwa zadania związane z pracami geodezyjnymi, to są dwie drogi 

powiatowe na terenie gminy Wojcieszków, odcinek Hermanów i odcinek Wola 

Bystrzycka. Tutaj wynik przetargowy jest korzystny dla nas i mieliśmy zaplanowane 

pieniądze. Tutaj zostają na tych dwóch zadaniach oszczędności 73 428 zł i chcemy te pieniądze 

dołożyć do zadania rozbudowa drogi powiatowej nr 13 25L na odcinku Fiukówka – Tuszec. Dzięki 

tym pieniądzom zarząd będzie mógł podpisać już umowę z wykonawcą na projektowanie tej drogi. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: To opiniujemy zmiany w budżecie z ujęciem 

erraty do zmian. 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Tak, i to będzie dotyczyło Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 
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Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję bardzo, czy są jeszcze pytania co do 

tego punktu? Przechodzimy do głosowania, kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok?  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

  

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do punktu 6 - zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego, 

otwieram dyskusję. Zgodnie z wyjaśnieniem Pani Skarbnik do tego punktu będzie errata 

w zmianach. Kto z Państwa chce zabrać głos? Nie słyszę dziękuję, przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały? 

 
Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 
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Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia części zadania z zakresu administracji 

rządowej obejmujące poprawę BRD na drodze krajowej nr 76, poprzez budowę chodnika, 

ścieżki rowerowej oraz innych elementów infrastruktury drogowej. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Jesteśmy w punkcie 7 - zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia części zadania z zakresu administracji rządowej obejmujące poprawę 

BRD na drodze krajowej nr 76, poprzez budowę chodnika, ścieżki rowerowej oraz innych 

elementów infrastruktury drogowej. Otwieram dyskusję 

Wicestarosta Janusz Kozioł: To jest wspólne porozumienie dróg krajowych, gminy, miasta 

Łuków i Powiatu Łukowskiego.  

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Czyli chodzi tu o poprawę bezpieczeństwa 

ruchu drogowego. Temat był omawiany też na innych komisjach, na Komisji Infrastruktury. 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Droga na pograniczu gminy z miastem byłaby poddana 

remontowi, w tym z ułożeniem na części tej drogi właśnie chodnika wraz ze ścieżką rowerową. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję bardzo, przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 

 
Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia części zadania z zakresu administracji rządowej obejmujące 

poprawę BRD na drodze krajowej nr 76, poprzez budowę chodnika, ścieżki rowerowej oraz innych 

elementów infrastruktury drogowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNI (1) 

Longin Kajka 

  

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lubartowskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do punktu 8 - zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu. 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Powiat Lubartowski ujął w projekcie budżetu modernizację 

tego kawałka z Przytoczna do Krzówki. Tam część od Przytoczna jak jest teren zabudowany 

zrobili, a dalej do granicy z naszym powiatem nie. To tak fatalnie wygląda. A faktycznie 

ruch, w szczególności mieszkańców powiatu łukowskiego, którzy jadą czy to do Lublina czy do 

Puław od tamtej strony jest duży. Bardziej nam zależy jak powiatowi lubartowskiemu, bo oni to 

gdzieś tam na peryferiach na obrzeżach można powiedzieć to się tam za mocno nie 

interesowali. No i wkład własny według szacunków to 2 400 000, 1 200 000 to powiat lubartowski 

by dał, a gmina Jeziorzany i my po 600 tys. Oczywiście jeżeli z przetargu wyjdzie inna kwota no to 

wtedy automatycznie i my się tu dostosujemy.  

Na posiedzenie przybył radny Longin Kajka. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyło 5 

radnych. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję bardzo, czy są pytania? Dziękuję 

bardzo Staroście za wprowadzenie. Przechodzimy do głosowania przypominam, że jesteśmy 

w punkcie 8. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowałem projektu przymiotowej uchwały? 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lubartowskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski, Longin Kajka 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stanin. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do punktu 9 - zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stanin. Bardzo proszę 

o wprowadzenie, Pan Starosta wskazał na Członka Zarządu pana Sławka. 

Członek Zarządu Powiatu Łukowskiego Sławomir Rzymowski: Jak będą pytania to 

odpowiem. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Skoro nie ma pytań przechodzimy do 

zaopiniowania. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w Gminie Stanin? 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stanin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta 

Łuków w formie materiałów budowlanych z przeznaczeniem na utwardzenie działki. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Punkt 10 -  zaopiniowanie projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta Łuków w formie materiałów budowlanych 

z przeznaczeniem na utwardzenie działki. Pan Starosta uzasadnił projekt uchwały przy 

wprowadzeniu go do porządku obrad. Czy pan radny Kajka potrzebuje wyjaśnienia? 

Radny Longin Kajka: Nie, dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Przechodzimy do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta Łuków w formie 

materiałów budowlanych z przeznaczeniem na utwardzenie działki 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

  

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Łukowskiego na 2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Myślę, że ten punkt nie wymaga wprowadzenia, 

czy ktoś chce zabrać głos? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu przedmiotowej uchwały? 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Łukowskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

  

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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12. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu na 

2025 rok. 

  

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Punkt 12- opracowanie i zatwierdzenie planu 

pracy Komisji Budżetu Finansów i Mienia Powiatu Rady Powiatu Łukowskiego na rok 2025. Plan 

pracy jest załączony w materiałach, otwieram dyskusję, nie słyszę pytań, zamykam dyskusję, 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem planu pracy 

Komisji na 2025 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Sławomir Rzymowski 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak stwierdził, że Komisja przyjęła plan pracy na 2025 rok. 

Plan pracy stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

13. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Jesteśmy w punkcie 13 – sprawy różne. Dziękuję 

bardzo, przechodzimy do punktu czwartego, zakończenie obrad. 

 

14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Jacek Krzyszczak: Dziękuję wszystkim za obecność, do zobaczenia 

na sesji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Komisji 

Jacek Krzyszczak 

  

Przygotował: Izabela Lewandowska 


